
 

1 
 

 

Protokół Nr 18/2008 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Wierzchlas z dnia 20 sierpnia 2008 rok. w pok. 

nr 15 tut. Urzędu. Początek posiedzenia o godz. 9
00   - 

10
 30

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jacek Młynarczyk  - Przewodniczący  

2. Jerzy Cieślak  - Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Ryszard Świątek  - Członek 

4. Marek Leszczyk  - Członek 

5. Krzysztof Bednarek - Wójt Gminy 

6. Leszek Gierczyk  - Sekretarz Gminy 

7. Teresa Nowak  - Skarbnik Gminy 

 

Nieobecny radny: 

1. Jacek Młynarczyk - Przewodniczący Komisji R,L i O Ś 

Posiedzeniu Przewodniczył Za-ca Przewodniczącego Komisji Jerzy Cieślak 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XIX sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za I półrocze 2008 

rok.  

3. Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki  Publicznej 

 w Wierzchlesie za I półrocze  2008 rok.  

4. Podjecie uchwał w sprawie:   

a) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

5. Rozpatrzenie wniosku w sprawie sfinansowania  zajęć z arteroterapii. 

6. Rozpatrzenie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie  

7.  Ponowne rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy. 

8.  Wprowadzenie zmian do Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

 

 

Punkt 1 

Zaopiniowanie materiałów na XIX sesję Rady Gminy Wierzchlas. 
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Punkt 2.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za I półrocze 2008 rok. 

Radni otrzymali materiał przed posiedzeniami Komisji i zapoznali się z jego 

treścią. Następnie wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa 

Nowa i powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2008 

roku opracowane zostało na dzień 30 czerwca 2008 roku. Sporządzone jest 

 w formie tabelarycznej według działów, rozdziałów i paragrafów. 

Ogółem plan wydatków budżetowych Gminy łącznie z zadaniami zleconymi na 

dzień  

30 czerwca 2008r. wynosi 15.598.835,50 zł wykonano 6.289.005,70 zł. 

 t.j. 40,32 % 

Plan dochodów budżetowych łącznie z zadaniami zleconymi na dzień 30 

czerwca 2008r. stanowi kwotę 14.423.741,97 zł wykonano 7.840.982,53 zł  

t.j. 54,36 % 

w tym: 

       Plan   Wykonanie 

 

- Dochody własne Gmin   - 1.771.550,00  973.907,75 

- Udziały w podatkach   - 1.524.550,00  736.712,35 

- Dotacje z budżetu Wojewody  - 2.746.793,97  1.435.654,43 

- Dotacje z Fun.Och. Gruntów Rol.  - 22.000,00   0 

- Dotacje z Krajowego Biura Wyb. - 972,0   498,00 

- Subwencja oświatowa   - 4.465.669,00  2.748.104,00 

- Subwencja wyrównawcza  - 3.699.778,00  1.849.890,00 

- Subwencja równoważąca  - 192.429,00  96.216,00 

 

Radny Jerzy Cieślak powiedział aby terminowo zbierać należności za zużytą 

wodę. Ponieważ nagromadzają się duże kwoty  za zużyta wodę.  

Skarbnik powiedział, że tej sprawie będzie rozmawiała z Panią Sabiną Dura 

odpowiedzialną za wodociągi. 

 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. Nie miała pytań ani uwag  

i jednogłośnie przyjęła sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 2 

Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Wierzchlesie za I półrocze 2008 rok.  

 

Skarbnik poinformowała, że wszyscy otrzymali materiał w zawiadomieniach na 

komisję. Temat ten był również omawiany na wszystkich posiedzeniach 

komisji. 
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Radni nie mieli uwag i przyjęli w/w sprawozdanie do akceptującej wiadomości.  

Punkt 4 

a) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

Nie było wprowadzonych żadnych zmian w budżecie gminy.  

Punkt 5 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie sfinansowania  zajęć z arteroterapii. 

Z-ca Przewodniczącego komisji poinformował, że wpłynął wniosek 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  Niepełnosprawnych z Mierzyc w sprawie 

sfinansowania zajęć z arteroterapii prowadzonych przez Panią mgr Agnieszkę 

Nowak. Zajęcia odbywały się w szkole Podstawowej w Mierzycach 

 po  

2 godziny w tygodniu tj. 8 godzin w miesiącu.  

Pismo stanowi załącznik  do protokołu.  

Komisja wyraziła zgodę na prowadzenie i sfinansowanie zajęć w nowym roku 

szkolnym tj. od 1 września  2008  do 30 czerwca 2009. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wierzchlesie. 

Komisja zapoznała się ze skarga przesłaną przez Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze w Sieradzu  oraz z wyjaśnieniami udzielonymi przez Panią 

kierownik GOPS Lidię Przywojska, która powiedziała że wszystkie wywiady, 

które przeprowadzane są w obecności Pani Nowak są przez nią czytane i potem 

podpisane. Decyzje wysyłane są pocztą za potwierdzeniem odbioru.   

Komisja odrzuciła skargę i uznała, że przedstawiona skarga jest bezzasadna  

i bez przedmiotowa podtrzymując swoje poprzednie stanowisko. 

Wszystkie dokumenty sporządzane są zgodnie z prawem  

 

Punkt 7. 

Ponowne rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy i powiedział, że należy 

zająć stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy, 

który według Pana Bronisława Czarnucha nie jest kompetentny do ocenia map. 

W temacie głos zabrał Wójt i powiedział, że zgodnie z mapami od strony 

północnej jest zaznaczona droga i w akcie notarialnym, w którym rodzice 

przekazywali działki również wpisana jest droga.  Jednak Pan Bronisław 

Czarnuch twierdzi, ze droga jest to działka, która należy do niego a droga 

powinna znajdować się na prywatnych gruntach, które mieszkańcy otrzymali od  

Spółdzielni Produkcyjnej. Wójt oznajmił, że działki są już wydzielone, 
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zakopane kamienie  tylko czekamy na mapy i na podstawie map wydane zostaną 

decyzje zatwierdzająca cały podział.  

Właściciele przylegających działek przekazują darowizną części działek w celu 

poszerzenia drogi na odcinku 1 kilometra do 5 metrów szerokości.  

Komisja po ponownym zapoznaniu się ze sprawą stwierdził, że nie czuje się 

uprawniona do rozstrzygania tego sporu  i proponuje aby sprawą zajął się Urząd, 

który jest kompetentny w wytaczaniu granic.  

Komisja nie dokonała wizji na gruncie.  

 

Punkt 8. 

Wprowadzenie zmian do Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz poinformował Komisję, że Wiceprzewodniczący komisji Oświaty 

Marcin Kowalczyk zaproponował aby podnieś średnią ocen do 5,25 w szkole 

Podstawowej i 5,05 w Gimnazjum. Ponadto komisja wnioskowała, aby obniżyć 

zachowanie z wzorowego na Bardzo dobre w punkcie IV regulaminy podpunkt 

1, cyfra2) . Motywowanie i uzasadnienie postawienia przez nauczyciela oceny 

„celującej” Uczniowi, który kwalifikowany jest do stypendium. 

Komisja ponownie rozpatrywała regulamin przyznawania stypendiów za dobre 

wyniki w nauce i po szczegółowej analizie, postanowiła jednogłośnie  

pozostawić regulamin na dotychczasowych warunkach. Cała Komisja 

wnioskowała za obniżeniem  oceny zachowania z wzorowego na Bardzo dobre 

w punkcie IV regulaminy podpunkt 1, cyfra2). Motywowanie  i uzasadnienie 

postawienia przez nauczyciela oceny „celującej” Uczniowi, który 

kwalifikowany jest do stypendium. 

 

Punkt 9. 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Sekretarz zwrócił się do Komisji o zajęcie  stanowiska w sprawie 

ogłoszenia ponownego przetargu na działkę 1204 w Wierzchlesie (byłe 

kółko rolnicze). Temat ten omawiany był na poprzednich posiedzeniach 

Komisji i wówczas Komisje Rolnictwa postanowiła aby poddać 

przedmiotowa działkę pod przetarg, jednak wcześniej wyciąć znajdujące 

się na działce topole  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                                                                    Za- Przewodniczącego  

    Komisji R, L i O Ś 

Marta Kowalczyk                                                                    

                                                                                                    Jerzy  Cieślak 
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